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NUORISOVALTUUSTON  MUISTIO 
Paikka: Nuorisotila, Pirtti 
Aika: Maanantai 22.05.2023 klo 15.30- 16.48 
 
Jäsenet:  Jeremias Mattila, puheenjohtaja 
  Neea Moilanen, sihteeri ja varapuheenjohtaja 
  Azra Gör, viestintävastaava 
  Petra Riekki 
  Aaro Puhakka 
                          Mette Moilanen 
  Valtteri Lauhikari 
  Nuutti Ylikoski 
  Tommi Keränen 
  
Muut paikallaolijat:  
  Marita Hankila, nuorisotyöntekijä 
  Ada-Irina Raiskio, nuorisotyöntekijä   
  

1. Kokouksen aloitus 

Läsnäolijat tarkistettiin. Kokous todettiin päätäntävaltaiseksi. 

2. Moposuora tapahtuma 

Nuorisovaltuusto totesi, ettei moposuoran järjestäminen ole kannattavaa. Idea 

hylättiin. 

3. Nuorisovaltuuston tekemä kysely lapsille ja nuorille 

Jeremias kertoi, kuinka ala-asteilta on tullut vastauksia mutta vastauksia ei tullut 

Hirsikampuksen oppilailta tai toisen asteen opiskelijoilta. Keskustelimme ideoista, 

kuinka kyselyn teettämistä jatkettaisiin. Esille nousi monia mielipiteitä ja niitä tuotiin 

esille ahkerasti. Valtuusto lykkää kyselyn teettämistä ja arvonnan suorittamista ensi 

syksyyn.  

4. Eduskuntavierailu 
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Nuorisovaltuustossa on aiemmin pohdittu mahdollista vierailua Helsinkiin 

eduskuntaan. Marita Hankila kertoi, kuinka Nuorisovaltuuston reissu toimisi. Petra toi 

esille, ettei matka hyödyttäisi pudasjärveläisten lasten ja nuorten elämää loppujen 

lopuksi mitenkään. Valtuusto piti äänestyksen kannattaako lähteä reissuun tuloksin 0 

puolta ja 9 vastaan. Nuorisovaltuusto ei koe matkaa tärkeäksi, eikä valtuusto lähde 

eduskuntaan. 

 

5. Muut asiat  

Neea Moilanen toi esille, kuinka vanhempaintoimikunnan kokouksissa on todettu, että 

kouluruoan taso ole nykyään mitään parasta ja halutessaan valtuusto voi lähteä mukaan 

tekemän aloitetta toimikunnan kanssa. Nuorisovaltuusto seuraa asiaa.  

Petra Riekki kertoi, että kaupunginvaltuuston Vesa Riekki toivoisi muiden 

kaupunginvaltuustolaisten kanssa, että yläastelaisille ja toisen asteen opiskelijoille 

näytettäisiin lyhytelokuva Just a ride. Elokuva olisi opettava mielenterveyden ongelmien ja 

vastoinkäymisten kohtaamisista. Elokuvan näyttäminen olisi hyvä mahdollisuus toimia 

esimerkiksi Pudasjärven kulttuuritoimen, koulun ja Matti Kinnusen (elokuvan ohjaaja) 

kanssa. Nuorisovaltuusto kävi kiihkeää keskustelua kannattaako elokuvan näyttäminen 

mitään. Nuorisovaltuusto piti äänestyksen elokuvan näyttämisestä tuloksin 1 vastaan ja 8 

puolesta. Elokuvan näyttämisen ajankohdasta jatketaan seuraavassa kokouksessa.  

Azra toi esille, ettei Instagramissa ole suoritettu arvontaa, josta on puhuttu aiemmissa 

kokouksissa. Azra selvittää asian Marita Hankilan kanssa elokuussa.  

Seuraava kokous elokuussa, päivämäärä katsotaan myöhemmin. Asiasta sovitaan ryhmän 

Whatsapp-ryhmässä. 

Kokous päättyi 16.48 
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